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Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie
ChristenUnie 1 Opwaardeerverzoek: 

Met belangstelling hebben wij het rapport 
over de stresstest gelezen.
Een stress test staat of valt met de 
gehanteerde uitgangspunten.

Hierbij het verzoek om een half uur in de 
vergadering van de FAC in te ruimen om 
vooral technisch van gedachten te wisselen 
over de gehanteerde uitgangspunten met 
de opstellers van het rapport. Op deze 
manier kunnen we meer voeling krijgen met
het rapport en de getrokken conclusies. 
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